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cessitat d almenys un reconeixement medie de la 
gestant; lexagerat de la quota actual tant de 
Tobrera com de la patronal, si es té en compte 
el servei que .es presta a la dona, completament 

ineñcaq avui, tôt i l ’entusiasme i altruisme de 
Testament mèdic que actúa en YAssegurànça ; la 

possibilitat d ’assolir l’ideal amb les mateixes des
poses suprimint lexuberant i inneceSsària buro

cracia i repartint niés conforme amb les nécessi
tais els diversos i múltiples ions de FAssegurànça 
i, per fi i com a fet fonamental, la necessitat de 
que els metges siguem els que organitzèm els ser- 

veis tècnics sense intervenció d ’elements aliens en 

la part facultativa; l ’I. N. de P. i les seves Cai- 
xes i Entitats collabora dores serien les indicades 
per orgariitzar, com ja  vënien font, els servéis de 

subsidi i els administratius corresponents.
En resum, entenem que es lógic que havent-hi 

en l’assegurança de que es tracta dos caires prin
cipáis : el de subsidi i el d ’assistèneia facultativa, 

son precises dues organitzacions fonamentals; l’ad- 

ministrativa i la tècnico-facultativa. No hi ha dubte 
que aquesta última es tasca que pertany al metge, 

çomperietrat si es vol amb el seu complément ne- 
cessari administratiu, pero en un pla de col-laboraçiô 

que avni no té.

Els catalans creicm que l’entitat preparada per 

procedír a l ’organització dels serveis tècnics és el 

Sindicat i el règim ha de desenvolupar-se sota 
dues directrius principáis: assistèneia lliure a la 

dona assegurada, segons el criteri dèl metge res
ponsable amb la collaboració de la llevadora, i, 
segon, cobrament d ’un tant alçat per embarassa- 

da, constituint-se un ions que sera administrât 
pels metges de l ’Assegurança dintre del Sindicat.

Presentares i aprovades aqüestes directrius en 

el Comité de Tocôlegs de la Comarcal, foren ex- 
posades al Conseil del S. de M., on fou proposa- 

da la unió de les dues ponèneies i comissió i, ja 
juntes, es procedí a redactar el non articulai que 
es proposava pel nou conveni entre els Collegis 
de Metges d ’Espanya i PI. N. de P., car el vigent 

ha estât oportunament denunciat.
Aquest projecte-conveni fou lliurat pel seu es- 

tudi al Conseil general de Col-legis que es reuni a 

Barcelona el desembre passat. essent aprovat en 
principi pels couteliers i recolzat calorosament pel 

Président del Conseil, Dr. Pérez Mateos, en co

tejar que coincidía amb les orientacions que ells 

ja havien estudiat.

Coincidí cl final dr-questa etapa amb el comen-
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çament de les reunions del Conseil general de Col
legis i r i .  N. de P., a Madrid, per tal de renovar 

el conveni denunciat. els dirigents del Collegi de 

Barcelona i els del Sindicat, així com el Conseil 
del Col-legi, creieren útil que a les dites reunions 

hi assistiseli també tres membres de la Ponencia; 
es feren les oportunes gestions prop de Madrid i 
fórem nomenats els tres firmants de la present 

reiació perqué, junt al Dr. Garcia-Tornel, repre- 
sentéssim els metges catalans a l'Institut.
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Amb l'opimo dels companys de Catalunya i amb 
el resum de l’actuat fins aleshores, poguérem en

cara refer'mar-nos en la nostra actitud en conèi- 
x':r hs dades de com h::via anat l ’Assegurançà de 

Maternitat a la nostra regió : com a intéressants 
i coni expressió eloqüent de la marxa del mateix 
eus bastará consignar en xi fres rodones la liqui- 

dació de l’Assegurança a Catalunya lia estât: 

Ingressos, 2.300,000 pessetes.
Despeses globals, 1.004,000 pessetes.
El contingent pagat per assistèneia facultativa 

i de llevadores figura en el capitol de despeses amb 
la xi fra de 143.000 pessetes.

No calen niés comentaris.

Sortirai! cap a Madrid, animosos però no ani
mais; la nostra tasca la preveiem no fruitosa.

A  Madrid fórem rebuts a l’I. N. de P., i allí 
ens assabentàrem de que el Col-legi de Madrid en
cara no estava decidit a prendre 1111 acord, el doc
tor Pérez Mateos reserva, també, lactuació del 

Conseil de Collegis per després d'haver sentit les 

pretensions del catalans exposades per aquests da- 
vant l’T. N. de P., per boca dels ponents de Ca

talunya. La sessió fou dedicada únicament a e s 
coltar el que bonament volguessin dir, llegírem les 

nostres conclusions que t ío  foren discutides, però, 
en canvi, fórem invitais a dcfensar-les ; com que 

110 hi havia hagut atac de cap mena a les matei

xes, creguérem que era rnés oportú esperar els 
esdeveniments, tot regraciant Tatenció d ’haver- 

nos escoltat.
L a tarda i Tendenia foren emprats en reunir- 

nos amb els companys de Madrid per tal d’unifi
car criteris i presentar-nos en front únic. No fou 
difícil d ’aconseguir, donat l’esperit unànime amb 

qué s’acolliren les nostres modificacions, i així es 

varen aprovar, destacant Madrid quatre companys 
a les reunions amb l ’T. N. de P.

En la nova reunió amb l ’ Institut, ja en pla de


